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PS 1/17 Referatsaker

RS 1/17 Referat frå Vest-Telemarkrådet

RS 2/17 Orienteringar

RS 3/17 Sluttrapport Heim=Fyresdal Bulyst 2013 - 2016

RS 4/17 Prostidiakonen i Vest-Telemark - årsrapport 2016

RS 5/17 Opning av vilkårsrevisjon for Finndølareguleringa(kopi av brev til AVB)

I møtet:

Monica Sølyst og Edvard Nesland la fram sluttrapporten for prosjekt Heim=Fyresdal.

Olav A. Veum orientera om Fyresdal Næringshage og Bioøkonomiprosjektet.

Rådmannen orientera om:
 Arbeidet som er i gang med auka interkommunalt samarbeid og framdrifta i dei ulike 

prosjekta.
 Arbeid med søknad til innovasjonspris for 2017.
 Det vil bli eit ope møte om innovative innkjøp i næringshagen. Næringslivet vil bli 

spesielt invitera. Møte er fastsett til 7. mars.

Ordføraren ynskte innspel om ein skal klage på vedtaket om å legge ned lensmannskontoret i 
bygda. Eit samrøystes kommunestyre ville at rådmannen skulle utarbeide ei klage til 
Politidirektoratet som skulle handsamast på neste møte i kommunestyret før den blei sendt.
Det skulle leggast vekt på at ein fyrst ynskte å ha eit lensmannskontor i bygda. Men som 
alternativ ville ein heller bli samlokalisert med primært Nissedal eller Kviteseid istadenfor Vinje 
som er vedteke. Dette på grunn av avstand og vegstandard.

Ordføraren orientera om at det må settast ned ei prosjektgruppe for omstilligsprosjektet: I 
denne gruppa vil det vere naturleg at ordføraren og næringssjefen deltek. I tillegg bør det vere 
2 eller 3 personar frå næringslivet. FNO får i oppdrag å utnevne representantar frå 
Dette bør ikkje vere personar som kan tenke seg å levere tenester inn i prosjektet eller som kan 
kome til å deltake aktivt i prosjektet grunna habilitet.
Senterpartiet bør også vere representera med Elisabeth Gasman. 

Drøftingar om framtidige strategiar vedrørande Telemark Kildevatn AS. 

- Eit samrøystes kommunestyret vedtok å lukke møte under denne handsaminga 
grunna forretningsmessige hensyn, jfr offentleglova § 13 og forvaltningslova § 13 nr 
2.

Konklusjon: Kommunestyret ynskjer at det blir søkt om juridisk bistand.


